
MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
MIESTNY ÚRAD BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
Junácka č. 1, 832 91 Bratislava 3 
Komisia dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany 
verejného poriadku (2022-2026) 

 
V Bratislave 27.5.2024 

 
 

ZÁPISNICA č. 07/2024 
z pracovného rokovania Komisie dopravy, informačných systémov, životného prostredia  

a ochrany verejného poriadku (2022-2026), ktoré sa konalo dňa 27.5.2024 
online formou. 

 
Účastníci rokovania: 

  Prítomní:  Ing. arch. Kolláriková Martina; Krušinová Zuzana;  
    Mgr. Milčíková Bronislava; Ing. Pagáč Miloš; 
    Mgr. Vlačiky Martin, Ph.D.; Mgr. Vašková Lucia;  
    Dr. Ing. Schlosser Peter 
 Neprítomní:  
 Ospravedlnení:  Halász Tomáš; Sokolík Martin 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu rokovania 
3. Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Nové Mesto za rok 2023 
4. Návrh na tretiu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2024 
5. Návrh na schválenie predaja pozemkov registra „C“ KN parc. č. 13657/16, parc. č. 13657/168 a parc. č. 

13657/170, v k. ú. Nové Mesto pre SPD, spol. s r.o., z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
6. Informácia o spracovaní územných plánov 
7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. ..../2024, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 9/2020 zo dňa 23.09.2020, 
ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v Kreatívnom a kultúrnom centre Nová Cvernovka, 
Račianska 78, 831 02 Bratislava 

8. Návrh na schválenie Dodatku č. 2 k Zmluve ÚEZ č. 145/2021 o spolupráci, o uzatvorení budúcich kúpnych 
zmlúv o prevode nehnuteľností a o uzatvorení budúcich zmlúv o zriadení vecných bremien 

9. Rôzne 
10. Záver 

 
Záznam z priebehu rokovania: 

1. Otvorenie 
Rokovanie komisie o 14:00 otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Milčíková Bronislava. 
 

2. Schválenie programu rokovania 
Stanovisko: komisia schvaľuje program rokovania.  
 
Hlasovanie:  Prítomní:  7 
  Za:  7 
  Proti:  0 
  Zdržalo sa:  0 
 
Návrh programu bol prijatý. 

 
 
 
 
 
 



3. Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Nové Mesto za rok 2023 
Stanovisko: komisia po prerokovaní materiálu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu Bratislava-Nové 
Mesto zobrať na vedomie Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Nové Mesto za rok 2023, pričom 
člen komisie p. Schlosser sa hlasovania zdržal. 
 
Hlasovanie:  Prítomní:  7 
  Za:  6 
  Proti:  0 
  Zdržalo sa:  1 
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

4. Návrh na tretiu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2024 
Stanovisko: komisia po prerokovaní materiálu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu takto predložený 
materiál schváliť avšak s úpravou vybraných položiek. Položky, ktorých sa zvýšenie rozpočtových 
prostriedkov v časti kapitálových výdavkov vo výške 838 000,00 Eur v časti b) týka rozdeliť do 2 
kategórii ako I. stavebno-technické vybavenie a II. revitalizácie. Komisia sa nestotožňuje s realizáciu 
detského kútika v Tržnici, a  sumu 50.000 eur je vhodné použiť na iné, ako sú: oprava chodníkov, ciest, 
výtlkov ako aj investovať do priechodov pre chodcov. Člen komisie p. Schlosser sa nestotožňuje 
s názvom položky Račianska – promenáda a má za to, že je to veľmi mätúce pomenovanie, keďže sa 
o promenádu nejedná (viď. promenáda Vajanského nábrežie) a upozornil, že je vhodné materiálovú 
položku nazvať Račianska – chodníky.  
 
Záver: po prerokovaní sa odporúča pozmeňujúci návrh s pripomienkami: rozdelenie materiálu na viac 
častí, odporúča sa opätovné prerokovanie materiálu.  
 
Hlasovanie:  Prítomní:  7 

Za:  0 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  7 
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 

 
5. Návrh na schválenie predaja pozemkov registra „C“ KN parc. č. 13657/16, parc. č. 13657/168 a 

parc. č. 13657/170, v k. ú. Nové Mesto pre SPD, spol. s r.o., z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
 Stanovisko: Člen komisie p. Vlačiky predniesol pozmeňovací návrh, aby sa za suma za m2  zvýšila 

minimálne na 300 Eur. 
 
 Záver: hlasovalo sa o takto pozmenenom návrhu. 
 

Hlasovanie:  Prítomní:  7 
Za:  5 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  2 
 
Návrh uznesenia s pozmeňovacím návrhom bol prijatý. 

 
 
6. Informácia o spracovaní územných plánov 

Stanovisko: Komisia berie na vedomie Informáciu o spracovaní územných plánov zón. 
 
Hlasovanie:  Prítomní:  7 

Za:  7 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  0 
 
Návrh uznesenia bol prijatý.  
 
 



7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. ..../2024, ktorým sa 
mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 9/2020 zo dňa 
23.09.2020, ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v Kreatívnom a kultúrnom 
centre Nová Cvernovka, Račianska 78, 831 02 Bratislava 
Stanovisko: člen Komisie p. Pagáč vyjadril svoje obavy k možnému hluku, ktorý môže v budúcnosti 
obťažovať obyvateľov okolia okolo Novej Cvernovky. Nočný kľud je stanovený v čase od 22:00 hod do 
6:00 rannej.  
 
Komisia po prerokovaní materiálu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu Bratislava-Nové Mesto schváliť 
návrh Všeobecne záväzného nariadenia ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v 
Kreatívnom a kultúrnom centre Nová Cvernovka.  

 
Hlasovanie:  Prítomní:  7 

Za:  6 
Proti:  0 
Zdržalo sa:  1 

 
Návrh uznesenia bol prijatý. 

 
8. Návrh na schválenie Dodatku č. 2 k Zmluve ÚEZ č. 145/2021 o spolupráci, o uzatvorení budúcich 

kúpnych zmlúv o prevode nehnuteľností a o uzatvorení budúcich zmlúv o zriadení vecných bremien 
Stanovisko: komisia prerokovala materiál a berie sa na vedomie bez pripomienok v plnom rozsahu. 

 
Hlasovanie:  Prítomní:  7 

Za:  7 
Proti:  0 
Zdržalo sa:  0 

 
Návrh uznesenia bol prijatý. 

 
9. Rôzne 

Ospravedlnený pán Sokolík Martin požiadal predsedníčku komisie o prejednanie 
a zaprotokolovanie bodu: 
Téma č. 1: úsek cesty Tupého ul. / Frankovská pri železničnom moste Kyjevská nie je zabezpečený 
proti zrúteniu sa auta či iného dopravného prostriedku na železničnú trať. Treba dať do 
pozornosti aj odstránenie zelene, čím vznikol nebezpečný zráz so zlou viditeľnosťou. 
Stanovisko: predsedníčka komisie p. Bronislava Milčíková opísala slovne aj vizuálne situáciu na Tupého 
ulici pri železničnom moste Kyjevská a požiadala Referát dopravy o pomoc v tejto problematike.  
 
Záver: Komisia žiada starostu MČ BA-Nové Mesto, aby bezodkladne vyzval dotknuté strany, t. j. 
vlastníka pozemku a KDI aby vo veci konali. Problémový úsek nie je zverený do správy MČ BANM. 

 
10. Záver 

Predsedníčka komisie poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie komisie. 
 
 
 
 

Mgr. Milčíková Bronislava 
     predsedníčka komisie 

 
 
Vypracovala: Mgr. Lichtman Barbara    Zápisnicu overila: Mgr. Milčíková Bronislava 
                      


